## 歷史與里程碑 History & Milestone

智富集團有限公司(集團)是一間控股公司,其全資附屬子公司(及工廠)專營生產銷售鋁門窗、幕牆、單元式板塊、玻璃加工及浴屏等系列產品。產品主銷美國、英國、澳洲、加拿大、俄羅斯、新加坡、南非、中國、澳門及香港。

Cheer Full Holdings Ltd. (Group) is a holding company. Its wholly owned subsidiary (and factories) specializes in the manufacturing and sales of aluminium windows and doors, curtain wall, unitised curtain wall system, glass processing and a series of shower screen products. Products mainly sell to U.S., UK, Australia, Canada, Russia, Singapore, South Africa, China, Macau and Hong Kong.

集團的架構於2015年進行改組整合,連計關聯公司在內,共有三間工廠,包括:東莞兆發、東莞兆億及佛山兆日。集團以提供穩定而高質素的產品及服務予客戶為己任,並取得一系列產品認證: ISO-9001, 3C, BS, ANSI, ASTM 及SGCC。

The Group underwent structural reorganization and integration in 2015. There are three factories besides its affiliated company, including: Dongguan King Fund Metal and Glass Manufacturing Ltd., Dongguan Trillion Aluminium Glass Company Ltd., and Foshan Sun Aluminium Door & Window Ltd. The Group views it as its responsibility to provide high quality products and services to customers, and has obtained a series of certification with its products: ISO-9001, 3C, BS, ANSI, ASTM and SGCC.

集團憑著多年業務發展經驗,建立了良好的管理隊伍,踏實求進的班底,在業務運營的每個範疇,都 一一體現以人為本,共創多贏的理念。在激烈的競爭中,集團從不忽略職工安全,產品優化,環境 保護等重要因素,致力提供高品質產品,建立聲譽,贏取客戶的認同。

With years of experience in developing the business, the Group has built an excellent management, heading a team of dedicated, pragmatic and progressive individuals, embracing a people-oriented approach in each facet of its business operation, creating a win-win concept for all. Even in the face of fierce competition, the Group has never lost sight of the importance of employee safety, product optimization and environmental protection, and is committed to making high-quality products, building a solid reputation and earning the trust and acknowledgement from customers.

## 下列簡介集團的附屬公司與關聯公司:

Group's affiliate and subsidiaries profiles are as followed:

莫兆記品牌已於香港註冊,自1970年代已參與鋁門窗及浴屏市場,**莫兆記 有限公司**是集團的全資擁有附屬子公司。

The Mok Siu Kee brand is registered in Hong Kong and has been active in the shower screens, aluminium windows and doors market since the 1970s. **Mok Siu Kee Ltd.** is a wholly owned subsidiary of the Group.

東莞兆發五金玻璃制品有限公司,位於東莞常平鎮,廠早於80年代已生產鋁門窗浴屏,於2009年由來料加工廠變更為外資企業。

**Dongguan King Fund Metal and Glass Manufacturing Ltd.**, located in Dongguan, Changping Zhen, evolved from a processing plant to a foreign-funded enterprise in 2009. The factory had been producing shower screens, aluminium doors and windows as early as in the 1980s.

東莞兆億鋁業玻璃有限公司,位於東莞橋頭鎮,於2010年成立,主營強化,夾膠,中空及熱浸玻璃。

**Dongguan Trillion Aluminium Glass Company Ltd.**, located in Dongguan, Qiaotou Zhen, was established in 2010. Its main business is in the manufacturing of tempered, laminated, insulated and heat-soaked glass.

**佛山兆日五金門窗有限公司**,位於南海區丹灶鎮,成立於2011年,主營幕牆玻璃,高級門窗,浴屏與摺疊門,以及各項不鏽鋼產品。

**Foshan Sun Aluminium Door & Window Ltd.**, located in Danzao Zhen, Nanhai District, was established in 2011. Its main business is in glass curtain walls, high grade windows and doors, shower screens and folding doors, as well as other stainless steel products.







50系列門 Series 50 Door

> 單元式鋁板幕牆 Unit-typed Aluminium Sheet Curtain Wall



▼50系列窗 Series 50 Window



50系列上懸窗 Series 50 Top-hung Window



▼75系列折叠 Series 75 Folding Door



**對**橋窗
Thermal Break Window



澳洲系統門窗

Australian System Window & Door 隔熱內開內倒窗 Heat Insulation Tilt & Turn Window



工 藝玻璃 Art Glass

